
 

Justerandes sign Utdragsbestyrkande 

     

 

 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

1(21) 

Sammanträdesdatum 

2022-01-25 
 

 

 
 

Instans 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 

Plats och tid: Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen samt virtuellt mötesrum, tisdagen den 25 januari 
2022 kl. 17:00-17:30. Med anledning av coronavirussjukdomen Covid-19 deltog ledamöter och ersättare, efter 
ordförandes godkännande, i sammanträdet på distans via ett virtuellt mötesrum i enlighet med 
kommunallagen(2017:725) 5 kap. 16 § och 6 kap. 24 §. 

Ledamöter 
Andreas Cerny (L), Ordförande 
Oliver Öberg (M), 1:e vice ordförande Deltar på distans 
Anethe Tolfsson (S), 2:e vice ordförande Deltar på distans 
Anders Jonsson (S) Deltar på distans 
Nicholas Gregory (S) Deltar på distans 
Håkan Torstensson (C) Deltar på distans 
Björn-Ola Kronander (M) Deltar på distans 
Lisa Berglund (KD) Deltar på distans 
Niklas Hallberg (SD) Deltar på distans 

Ersättare 
Edvin Hadziavdic (S)   Deltar på distans 
Solveig Landegren (C)   Deltar på distans 
Fredrik Nilströmer (L)   Deltar på distans 
Anna-Karin Gunnarsson (MP)  Deltar på distans 
Melina Gustafsson (M)   Deltar på distans 
Alexandra Florén (KD)   Deltar på distans 

Övriga tjänstemän 
Christer Samuelsson, förvaltningschef 
Caroline Jansson, chef för HR-funktionen  Deltar på distans 
Anna Stensson, chef för kvalitet och utveckling  Deltar på distans 
Andreas Sikström, chef för ekonomifunktionen  Deltar på distans 
Anna Berner, förvaltningscontroller  Deltar på distans 
Åsa Nätterlund, vuxenutbildningschef  Deltar på distans, del av § 3 
Eva Lindström, nämndsekreterare 

Personalföreträdare 
Towe Norder, Lärarnas Riksförbund   Deltar på distans 
Anders Mases, Lärarförbundet   Deltar på distans 
Fredrik Sjölin, Kommunal    Deltar på distans 

Justeringens plats och tid 
Digital justering, 2022-01-27.  

Tillkännagivande av protokoll 
Justeringen tillkännagiven på kommunens digitala anslagstavla den 28 januari 2022. 

Paragrafer §§ 1-16 
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Underskrifter 

Ordförande  (210527 19.51) Andreas Patric Cerny - Mobilt BankID 
 Andreas Cerny 

Justerare (200911 16.06) HÅKAN TORSTENSSON - Mobilt BankID 
 Håkan Torstensson 

Sekreterare (201011 18.22) Eva Ros-Marie Lindström - Mobilt BankID 
 Eva Lindström 
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§ 1  

Upprop och val av justerare ledamot och dennes 
ersättare 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Håkan Torstensson (C) tillsammans med Nicholas Gregory (S) som ersättare 
utses tillsammans med mötesordföranden att justera dagens protokoll. 
Justeringen äger rum digitalt torsdagen den 27 januari 2022.  
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§ 2   

Godkännande av föredragningslistan 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Upprättad föredragningslista godkänns.  
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§ 3   

Information från förvaltningen 

Information från Vuxenutbildningen 

Vuxenutbildningschef Åsa Nätterlund deltar vid dagens sammanträde och 
informerar om vuxenutbildningens verksamhet; nuläge, samverkan inom 
Boråsregionens vuxenutbildning, nationella utredningar som påverkar 
vuxenutbildningen, nätverk som vuxenutbildningen samarbetar med samt 
internationalisering och framtidsplaner.  
 

Nuläge Corona 

Förvaltningschefen redogör för nuläget i förvaltningen. Under dagen har en 
avstämning skett med verksamhetscheferna. Smittspridningen ökar i 
verksamheterna och har eskalerat de senaste veckorna. En tredjedel av eleverna 
i gymnasie- och gymnasiesärskolan är sjuka eller i hemkarantän.  

Bemanningsläget ser något bättre ut än förra veckan. På gymnasiesärskolan 
Sörmarksgatan har smittspridningen eskalerat. Läget är ansträngt men under 
kontroll.  

I fredags aktiverades förvaltningens krisledning i syfte att stödja verksamheterna 
i deras kärnuppdrag, och följa händelseutvecklingen. Allt utvecklingsarbete som 
involverar rektorer och lärare pausas till den 1 mars.  

Förvaltningen kommer att återuppta utskick av nyhetsbrev med aktuell 
information till verksamheterna på fredagar. Dessa kommer även att delges 
nämnden. 

Nämndordföranden har 2022-01-13 fattat ett ordförandebeslut; Delegering åt 
förvaltningschefen att fatta beslut om fjärr- och distansundervisning som 
grundar sig på förordning (SFS 2020:115) om utbildning i vissa skolformer i 
skolväsendet vid spridning av viss smitta. Vidaredelegering har skett till 
verksamhetscheferna. Idag är det totalt 6 klasser som tillfälligt har fjärr- och 
distansundervisning inom gymnasieskolan. 
 

Visionen om framtidens Borås 

Förvaltningscontroller Anna Berner informerar om ”Visionen om framtidens 
Borås” och dess fyra visionsområden; Omsorg om varandra och miljön, Ett 
tryggt och snyggt Borås, Möjligheter och mod att utvecklas samt Människor 
möts i Borås. Kommunfullmäktige antog visionen den 23 september 2021. 
Visionen har ingen tidshorisont, men revideras vart fjärde år vid behov. 
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Föredragning av nämndärenden; 

 Bildningsstaden Borås 

 Lokalbehovsplan planperiod 2023-2025 

 Revisionsrapport – Borås Stads hantering av Coronapandemin     
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§ 4 Dnr GVUN 2020-00163 1.1.3.1 

Närvaro för ledamöter och ersättare i Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden med anledning av 
Coronapandemin februari 2022 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden delegerar till presidiet att den 
7 februari fatta beslut om nämndens sammanträde den 22 februari ska 
genomföras som digitalt eller fysiskt möte. Nämndens ambition är dock att 
sammanträdet ska genomföras som ett fysiskt möte.        

Sammanfattning av ärendet 

Uppdaterad rekommendation, undertecknad av kommunalråden i Borås Stad, 
om närvaro för ledamöter i Kommunstyrelsen, övriga nämnder samt 
bolagsstyrelser i Borås Stad som gäller tillsvidare efter 2021-09-15 är att varje 
nämnd/bolag i samverkan med sin förvaltning gör en bedömning hur 
sammanträden ska genomföras utifrån Folkhälsmyndighetens 
rekommendationer, nationella allmänna råd och rekommendationer för att 
minska spridningen av covid-19 samt begränsningsförordning gällande 
sammankomster och möten. Likaså ska smittskydd Västra Götalands (VG) 
rekommendationer följas. 

Då det fortfarande är 1 månad kvar till nämndens sammanträde den 22 februari 
uppdrar nämnden åt presidiet att vid presidieöverläggningen den 7 februari fatta 
beslut, utifrån smittspridningsläge och Folkhälsomyndighetens 
rekommendationer, om sammanträdet ska genomföras som ett digitalt eller 
fysiskt möte.                
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§ 5 Dnr GVUN 2021-00216 1.2.3.1 

Bildningsstaden Borås 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner Bildningsstaden Borås 
2022-26, utvecklingsplan för Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen.        

Sammanfattning av ärendet 

Nu gällande utvecklingsplan för Gymnasie- och vuxenutbildningsförvaltningen 
sträcker sig t.o.m. läsåret 2021/2022. Under 2021 har ett förslag till ny 
utvecklingsplan utarbetats. Representanter från Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden har varit med i framtagandet av de politiska delarna 
och i arbetet med framtagandet av övriga delar har flera arbetsgrupper med 
representation från samtliga verksamheter varit delaktiga. Dokumentet har i sin 
helhet presenterats för FSG (Förvaltningens samverkansgrupp) samt skickats ut 
på remiss till samtliga rektorer.  

Under våren 2022 kommer en implementering av utvecklingsplanen att ske i 
samtliga verksamheter. Respektive verksamhet kommer att ta fram sin 
verksamhetsspecifika utvecklingsplan.            

Beslutsunderlag 

1. Bildningsstaden Borås 2022-2026, utvecklingsplan för Gymnasie- och 
vuxenutbildningsförvaltningen                  
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§ 6 Dnr GVUN 2021-00190 1.2.4.2 

Lokalbehovsplan Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden planperiod 2023-2025 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner upprättad 
lokalbehovsplan för åren 2023-2025, och översänder densamma till 
Lokalförsörjningsnämnden.         

Sammanfattning av ärendet 

Lokalförsörjningsnämnden har skickat en förfrågan till Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden om kommande lokalbehov för åren 2023-2025. 
Såväl nuläge som förändrat behov ska anges. Ett förslag till lokalbehovsplan har 
upprättats. 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har utifrån den demografiska 
situationen och ett ökande söktryck från elever i Boråsregionens 
samverkansområde ett behov av utökade lokaler. Söktrycket till de flesta 
utbildningar är betydligt högre än tidigare år. Obalansen i det korta perspektivet 
(2025) mellan behöriga förstahandssökanden och tillgången på 
utbildningsplatser är som störst på tre av programmen på 
Viskastrandsgymnasiet och ett program på Sven Eriksonsgymnasiet samt ett 
program på Bäckängsgymnasiet. På Almåsgymnasiet är lokaltillgången god. 

Nämnden har i oktober 2020 beslutat om framtidens gymnasieskola. Av 
beslutet framgår hur gymnasieskolan ska dimensioneras för att klara 
elevökningen på 560 elever fram till 2025. Nämnden har i mars 2021 lämnat 
över ett detaljerat underlag till Lokalförsörjningsnämnden. 

Kommunfullmäktige har i budget 2022 tilldelat medel för utbyggnad av 
Bäckängsgymnasiet och Sven Eriksonsgymnasiet. Åtgärder för att klara 
lokalbehov fram tills denna utbyggnad är avklarad är planerade i samråd med 
Lokalförsörjningsnämnden. 

När det gäller tillgången på platser för tre av programmen på 
Viskastrandsgymnasiet (Bygg- och anläggning, Fordon och transport, samt El 
och energi) behöver förutsättningarna att expandera på dessa program utredas. 
Även den framtida lokalanvändningen för Almåsgymnasiet behöver utredas.             

Beslutsunderlag 

1. Lokalbehovsplan 2023-2025, Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden                  
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§ 7 Dnr GVUN 2021-00259 1.1.3.1 

Yttrande över remiss - Rapport Samverkan om lokaler 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner rapporten Samverkan om 
lokaler, och översänder svaret till Lokalförsörjningsnämnden med nedanstående 
synpunkter.         

Sammanfattning av ärendet 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har deltagit i arbetet med uppdraget 
som Lokalförsörjningsnämnden fått av Kommunfullmäktige i budget 2021. 
Syftet med arbetet är att utreda hur skolnämnderna på ett bättre sätt kan 
använda sina lokaler gemensamt och att belysa hur föreningslivet kan använda 
lokalerna utanför skolans verksamhetstid. 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens verksamheter har under många år 
hyrt ut vissa av sina lokaler till såväl interna som externa aktörer (framförallt 
föreningsliv) och det finns en beslutad taxa och rutiner för detta. 

Nämnden konstaterar att rapporten som tagits fram av 
Lokalförsörjningsnämnden på ett bra sätt belyser de behov som finns och de 
möjligheter som står tillbuds för en ökad lokalsamverkan. Rapporten lämnar ett 
antal slutsatser och förslag för vidare arbete, som nämnden ställer sig bakom. 
Eftersom de lokaler som nämndens verksamheter nyttjar är byggda för skola 
och inte är särskilt anpassade för extern uthyrning önskar nämnden skicka med 
följande synpunkt. Det är viktigt att det tydliggörs hur kostnaderna för 
anpassningar för att möjliggöra ökad lokaluthyrning ska hanteras, dels i ansvaret 
för genomförandet och dels finansieringsansvaret. 

Nämnden vill också påpeka att de möjligheter som konceptet Arena skola – 
Socialt Hållbart Borås innebär bör tas om hand även inom ramen för detta 
arbete med samverkan om lokaler.  

Beslutsunderlag 

1. Rapport Uppdrag samverkan om lokaler 
2. Missiv, remiss uppdrag samverkan om lokaler    
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§ 8 Dnr GVUN 2021-00205 1.1.3.1 

Revisionsrapport - Borås Stads hantering av 
Coronapandemin  

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie och vuxenutbildningsnämnden godkänner upprättat svar och 
översänder detsamma till Stadsrevisionen.             

Sammanfattning av ärendet 

Kommunforskning i Västsverige (KFi) har på uppdrag av Stadsrevisionen i 
Borås Stad genomfört en granskning av Borås Stads hantering av 
coronapandemin. Krisledningsarbetet i pandemin uppges ha fungerat till största 
delen väl både centralt och lokalt i organisationen. En decentraliserad strategi 
med en tydlig rollfördelning mellan förtroendevalda och tjänstepersoner 
tillsammans med robusta förvaltningsorganisationer identifieras i utvärderingen 
som framgångsfaktorer.  

Stadsrevisionens sammantagna bedömning mot bakgrund av 
granskningsresultaten är att Borås Stads arbete i dessa delar i huvudsak har varit 
ändamålsenligt. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden känner igen sig i den 
beskrivning som görs i rapporten om hur pandemin har hanterats, delar 
Stadsrevisionens bedömning av att krishanteringen varit ändamålsenlig, samt att 
rekommendationerna kan ligga till grund för fortsatt utvecklingsarbete.                 

Beslutsunderlag 

1. Decentraliserad krisorganisering, En studie av Borås Stads hantering av 
pandemin, KFi, 2021 

2. Granskning av Borås Stads hantering av coronapandemin, Stadsrevisionen, 
2021-11-01.                  
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§ 9 Dnr GVUN 2021-00213 1.1.3.1 

Yttrande över remiss- Revidering av Borås Stads styr- 
och ledningssystem 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden tillstyrker remiss – Revidering av 
Borås Stads styr- och ledningssystem under förutsättning att nämndens 
synpunkter beaktas.       

Sammanfattning av ärendet 

I maj 2019 fattade Kommunstyrelsen beslut om att revidera Borås Stads styr- 
och ledningssystem i riktning mot tillitsbaserad styrning. Styr- och 
ledningssystemet ska utifrån tillitsbaserad styrning fokusera på verksamhetens 
syfte och boråsarnas behov, att varje beslutsnivå kan stimulera samverkan och 
helhetsperspektiv och se till att förutsättningar skapas för att självständiga, 
trygga och ansvarsfulla medarbetare ska kunna ta initiativ till utveckling och 
samarbete över de traditionella gränserna.  

Det gällande styr- och ledningssystemet är beslutat 2017 och speglar inte 
Kommunstyrelsens beslut om en riktning mot tillitsbaserad styrning.        

Nämnden lämnar följande synpunkter på förslaget: 

 Kopplingen mellan de tre huvuduppdragen och styrmodellen saknas. 

 Rollen som välfärdsaktör beskrivs tydligt i nämndens reglemente och i 
nationella styrdokument. Precisering av vad som omfattas i begreppet 
grunduppdraget saknas i styrmodellen. 

 Det är angeläget att det i såväl styrmodell som i budget är tydligt vilka av 
samhällsutmaningarna som respektive nämnd förväntas samverka med 
andra nämnder.  

 Medarbetar- och invånarperspektivet är inte lika framträdande som det 
ekonomiska perspektivet i processkartan som beskriver planerings och 
uppföljningsprocessen för nämndbudget. 

 Med ett ökat inslag av dialog ses risker med att behålla den skriftliga 
rapporteringen på samma nivå som i dag. Risken är att trots ambitionen 
om ökad tillit kan styrmodellen uppfattas som ökad kontroll.  

 I styrmodellen saknas en tydlig koppling till visionens hållbarhetsambition.  

Beslutsunderlag 

1. Revidering av Borås Stads styr- och ledningssystem            
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§ 10 Dnr GVUN 2021-00196 1.1.3.1 

Yttrande över remiss - Motion: Ange köttets ursprung 
på kommunens menyer 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden avstyrker remiss: Motion Ange 
köttets ursprung på kommunens menyer.     

Reservationer 

Kristdemokraterna och Moderaterna i Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden Lisa Berglund (KD), Oliver Öberg (M) och Björn-
Ola Kronander (M) reserverar sig till förmån för sitt eget alternativa förslag till 
beslut.     

Sammanfattning av ärendet 

Kommunstyrelsen har till Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden översänt 
motionen "Ange köttets ursprung på kommunens menyer" för yttrande. 
Motionärerna förslår Kommunfullmäktige besluta att köttråvarornas 
ursprungsland ska framgå på menyerna i kommunens verksamheter. 

Allt färskt kött som Borås Stads kök kan beställa är av svenskt ursprung. De 
verksamheter som har tillagningskök inom förvaltningen köper in svenskt kött 
till 96,5 procent.  

Att skriva ut köttets ursprung på menyerna bedöms öka den administrativa 
hanteringen i verksamheterna. Det kan, på annat sätt än i menyn, framgå att det 
är svenskt kött som serveras i skolrestaurangerna. På samma sätt som skyltning 
finns för KRAV kan det förslagsvis på samma sätt informeras att köttet som 
serveras i skolrestaurangerna har svenskt ursprung.  

Med detta som grund bedömer nämnden det inte nödvändigt att köttets 
ursprungsland ska skrivas ut i verksamheternas menyer. Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden avstyrker därför remissen.              

Beslutsunderlag 

1. Motion: Ange köttets ursprung på kommunernas meny                  

Yrkanden 

Kristdemokraterna och Moderaterna i Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden Lisa Berglund (KD), Oliver Öberg (M) och Björn-
Ola Kronander (M) yrkar att nämnden tillstyrker motionen. 

Mitt-S-Samverkan i Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden Andreas Cerny 
(L), Anethe Tolfsson (S), Anders Jonsson (S), Nicholas Gregory (S) och Håkan 
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Torstensson (C) yrkar att nämnden beslutar i enlighet med upprättat 
beslutsförslag att avstyrka motionen. 

Ordföranden ställer proposition på bifall dels till Mitt-S-Samverkans förslag till 
beslut, och dels till Kristdemokraternas och Moderaternas alternativa förslag till 
beslut och finner att nämnden beslutat i enlighet med Mitt-S-Samverkans 
förslag.     
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§ 11 Dnr GVUN 2021-00206 1.2.4.25 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 
handlingsplan för att realisera Energi- och 
klimatstrategi 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner föreslagen handlingsplan 
för att realisera Energi- och klimatstrategi.        

Sammanfattning av ärendet 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens handlingsplan har sammanställts av 
förvaltningens miljökoordinator vars uppdrag är att främja arbetet med miljön, 
inspirera till aktiviteter samt certifiera verksamheterna utifrån hållbarhet. 
Nämndens handlingsplan för Energi- och klimatstrategi 2022 beskriver 
aktiviteter och ambitioner för att realisera Borås Stads energi- och 
klimatstrategin. Mål och aktiviteter i handlingsplanen integreras i förvaltningens 
verksamhetsplanering och miljödiplomering.          

Beslutsunderlag 

1. Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens handlingsplan för Energi- och 
klimatstrategi 2022                
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§ 12 Dnr GVUN 2018-00264 1.1.3.0 

Val av Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens 
representanter i programråd 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden utser Andreas Cerny (L) att vara 
nämndens representant (ordinarie) i programrådet för El- och 
energiprogrammet inriktning Automation, Elteknik och Energiteknik.         

Sammanfattning av ärendet 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden har tidigare beslutat om nämndens 
representanter till programråden. Då Jemima Andersson (S) begärt entledigande 
från uppdraget som ersättare i Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden 
behöver nämnden utse en ny representant (ordinarie) i programråden för El- 
och energiprogrammet inriktning Automation, Elteknik och Energiteknik samt 
Hotell- och turismprogrammet.  

Nämnden beslutade vid sitt sammanträde 2021-12-14 att utse Edvin Hadziavdic 
(S) att vara nämndens representant (ordinarie) i programrådet för Hotell- och 
turismprogrammet, samt att vid kommande sammanträde i januari 2022 fatta 
beslut om nämndens representant (ordinarie) i programrådet för El- och 
energiprogrammet inriktning Automation, Elteknik och Energiteknik.                      
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§ 13 Dnr GVUN 2022-00001 1.1.3.1 

Anmälningsärenden 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden lägger anmälningsärenden under 
perioden 2021-12-02—2022-01-11 till handlingarna.               

Sammanfattning av ärendet 

Redovisas för anmälningsärenden under perioden 2021-12-02—2022-01-11.                                           
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§ 14 Dnr GVUN 2022-00003 1.1.3.1 

Delegationsbeslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämndens beslut 

Gymnasie- och vuxenutbildningsnämnden godkänner redovisningen av de 
delegationsbeslut som förtecknas i protokoll den 25 januari 2022.                       

Sammanfattning av ärendet 

Redovisas för delegationsbeslut enligt anmälningslista nr 1.                                           

 



 

 

SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
Sida 

20(21) 

Sammanträdesdatum 

2022-01-25 
 

 

Gymnasie- och 
vuxenutbildningsnämnden  

 

 
Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 

     

 

§ 15   

Rapport från kontaktpolitikerbesök, programråd och YH 
ledningsgrupp 

 

 

    

 

Redovisning från YH (Yrkeshögskolan) ledningsgrupp:  

 Digital business developer 

Kontaktpolitikerbesök 

Meddelas att inplanerat kontaktpolitikerbesök vid Bäckängsgymnasiet kommer 
att flyttas fram till mars. 
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§ 16   

Övriga frågor 

 

 

Tillfälliga lokaler 

Frågan ställdes om när tillfälliga lokaler tas i bruk för Sven Eriksonsgymnasiet. 
Förvaltningen informerade om att planering pågår för att färdigställa tillfälliga 
lokaler för såväl Sven Eriksonsgymnasiet som för Bäckängsgymnasiet i 
avvaktan på att om- och tillbyggnation färdigställs. 

Planen är att Bäckängsgymnasiet ska ha tillgång till extra lokaler på Sparregatan 
och att Sven Eriksonsgymnasiet ska ha tillgång till extra lokaler på 
Almåsgymnasiet. Det handlar i båda fallen om 4-6 klassrum per skola som en 
avlastning för skolans befintliga lokaler. Det kommer inte att finnas fasta 
undervisningsgrupper som har hela eller merparten av sin undervisning i de 
tillfälliga lokalerna. 

Planering och förankring pågår för att kunna vara igång i augusti 2022. Båda 
skolorna har som ambition att värna tillhörigheten och identiteten på den egna 
skolan. Målet är, i enlighet med nämndens beslut, att använda outnyttjade 
undervisningslokaler. 




